
         Bestyrelsesmøde 31/10 1924 

 
Bestyrelsen holdt den 31/10 møde, hvor følgende ting blev drøftet. 

1:  Der blev nedsat et byggeudvalg, hvor vi valgte at hele bestyrelsen 
sidder. 

2: Der blev valgt en næstformand dette blev Troels Petersen. 

3:  Regulering af husleje indskud, så vi nu følger landsbyggefondens 
indeks for husleje indskud. Dette gøres for at imødegå for store 
udgifter i forbindelse med udflytning. 

4:  Der blev drøftet om vi i Nybo skulle have flexibel udlejning, 

Her var ønsket at vi får et møde med Ungdomsbo, hvor der skal 
fastlægges hvilke kriterier der skal opstilles for flexibel udlejning. 

5:  Jubilæumsfest 2025 hvor foreningen bliver 75 år. Også her vil vi 
gerne have Ungdomsbo med til en drøftelse om hvordan dette kan 
afholdes. 

Mvh Bestyrelsen 


